
 

 

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada 
 
(Le français suit) 

 

JUDGMENTS ON APPEALS 

 

November 14, 2025 
 

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has delivered its judgment in the following appeals. 

The Court invites you to read the reasons for judgment and the plain language summary called a 

Case in Brief. 

 

 
41153 Tony Rousselle v. His Majesty The King - and - Attorney General of Ontario, Attorney 

General of British Columbia, Attorney General of Alberta and Criminal Lawyers’ Association 

(Ontario) (N.B.) 

2025 SCC 35 
 

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin and Moreau JJ. 

 

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of New Brunswick, Number 74-23-CA, 2024 NBCA 3, dated 

January 11, 2024, heard on April 24, 2025, is dismissed. Côté J. dissents. 

 

 
 

41155 Stéphane Larocque v. His Majesty The King - and - Attorney General of Ontario, Attorney 

General of British Columbia, Attorney General of Alberta and Criminal Lawyers’ Association 

(Ontario) (N.B.) 

2025 SCC 36 
 

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin and Moreau JJ. 

 

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of New Brunswick, Number 43-23-CA, 2024 NBCA 4, dated 

January 11, 2024, heard on April 24, 2025, is dismissed. Côté J. dissents. 

 

 
 

 

 

JUGEMENTS SUR APPELS 
 

Le 14 novembre 2025 
 

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a rendu jugement dans les appels suivants. La Cour 

vous invite à lire les motifs de jugement et le résumé en langage simple appelé La cause en bref. 

 

 
41153 Tony Rousselle c. Sa Majesté le Roi - et - Procureur général de l’Ontario, procureur général 

de la Colombie-Britannique, procureur général de l’Alberta et Criminal Lawyers’ Association 

(Ontario) (N.-B.) 

2025 CSC 35 
 

https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/scc-csc/en/nav_date.do
https://www.scc-csc.ca/judgments-jugements/cb
https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/scc-csc/fr/nav_date.do
https://www.scc-csc.ca/fr/judgments-jugements/cb


 

 

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, 

O’Bonsawin et Moreau 

 

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel du Nouveau-Brunswick, numéro 74-23-CA, 2024 NBCA 3, daté du 

11 janvier 2024, entendu le 24 avril 2025, est rejeté. La juge Côté est dissidente. 

 

 
 

41155 Stéphane Larocque c. Sa Majesté le Roi - et - Procureur général de l’Ontario, procureur 

général de la Colombie-Britannique, procureur général de l’Alberta et Criminal Lawyers’ 

Association (Ontario) (N.-B.) 

2025 CSC 36 
 

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, 

O’Bonsawin et Moreau 

 

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel du Nouveau-Brunswick, numéro 43-23-CA, 2024 NBCA 4, daté du 

11 janvier 2024, entendu le 24 avril 2025, est rejeté. La juge Côté est dissidente. 
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